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Miasto planuje wyburzenie kamienicy przy ul. Barskiej 63. W jej miejscu ma powstać
mały parking dla autobusów. Wartość rynkowa Kamienicy wynosi około 6,5 mln złotych i
mieszkają w niej ludzie. Czy w związku z tym nie można wybudować parkingu w innym
miejscu?

  

Pomijając kwestie przekwaterowania ludzi i zakupu dla nich nowych lokali mieszkalnych,
kamienica jest w dobrym stanie technicznym, a wyburzenie jej w celu wybudowania parkingu
dla 9 autobusów (słownie dziewięciu) nie mam sensu – mówi radny Dzielnicy VIII Krzysztof
Gacek. - Na „starej” ul. Konopnickiej codziennie parkuje kilkanaście autobusów, więc taki
parking będzie jedynie kroplą w morzu potrzeb – dodaje.

  

      

Wartość kamienicy eksperci z Agencji Nieruchomości Immoservis wyceniają na ponad 6
milionów złotych, wyburzenie budynku i zakup nowych mieszkań (część osób już
przekwaterowano) to kolejne setki tysięcy.

  

  

- Czy jest sens burzyć budynek, skoro tuż obok znajduje się teren, na którym można
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wybudować o wiele większy parking (wzdłuż ulicy Konopnickiej obok przejścia podziemnego
„Siemacha”) – zastanawia się radny Gacek. - Urzędnicy najwyraźniej nie kierują się
przesłankami ekonomicznymi, a mówienie, że budynek nie pasuje do koncepcji
architektonicznej mającego powstać Centrum Kongresowego pozostawię bez komentarza –
dodaje.

  

Budowa Centrum Kongresowego stanęła pod dużym znakiem zapytania, wiec puki co
kamienica pozostanie, bo przecież zburzenie też kosztuje.
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